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Vragen:

1. Wanneer volgt voorstel college om Gouda uit top 25 gemeenten met zwaarste 
gemeentelijke lasten te laten dalen? Er staat evenals vorig jaar dat er een onderzoek 
komt, exact dezelfde alinea hierover zelfs... P77 Waarom duurt dit zo lang? En wat is 
er het afgelopen jaar al gedaan, als er iets gedaan is? Aan welke acties denkt het 
college nu?

2. Hoe zet het college in 2020 meevallers, zoals op BUIG, in? Binnen beleidsterrein, of 
algemene middelen, of lastenverlichting...?

3. Er wordt over de schuld nu nog meer dan 3% rente betaald. Dit lijkt veel in relatie tot 
de huidige rentestand. Zijn er mogelijkheden om rentes over te sluiten of anderszins 
het te betalen rentepercentage te verlagen?

4. Voor het komende jaar verwacht het college maar liefst 36,9 mln onder het 
zogenaamde schuldenplafond te blijven. Wat is dan de betekenis van het 
schuldenplafond? Moet dat niet veel verder verlaagd worden om enige betekenis te 
hebben?

5. Het college wil de schulden de komende twee jaar laten oplopen (van 268,1 in 2020 
naar 270,9 in 2022) terwijl over diezelfde jaren vorig jaar nog de voorspelling was dat 
de schulden zouden dalen van 292 naar 268 mln euro. In 1 jaar tijd dus in plaats van 
een daling van 24 miljoen, een stijging van 2 miljoen euro voor de komende jaren. 
Waarom heeft het college ervoor gekozen de dalende lijn v.w.b. schulden los te laten? 
En kan het college inzichtelijk maken aan concreet welke plannen deze 26 miljoen euro 
wordt besteed?

6. Kan het college de stand van zaken aangeven van het aantal shisha-lounges? Deze 
zouden worden teruggebracht van 10 naar 3. Hoeveel zijn het er momenteel?

7. Kan het college aangeven hoeveel keer in het achterliggende jaar het instrument van 
de leegstandsverordening is ingezet? Hoe komt het dat dit zo weinig gebeurt?

Antwoorden:




